



Dear Readers,

So, here we are in the year 2023. At the moment I feel now – as of the beginning of January – rather like in the beginning of spring – except that it is still dark early in the morning and already gets dark again in the early afternoon. But the days are getting longer again, and so it is getting better from day to day.

For the Spring Jamboree 2023, elections for the EAASDC Board are coming up again. In this issue you will find the candidates and their presentations who have applied for a board position so far. I have also re-applied for the position of Bulletin Editor. I would like to present you the news from the EAASDC for another term.

The dance scene is also noticeably reviving, and I am receiving more and more letters with event reports. I would be happy to print more of them in the Bulletin. Please send me your event reports – be it as an organizer or as a visitor.

Greetings and keep healthy,
Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

So, da sind wir im Jahre 2023 angekommen. Im Moment fühle ich mich jetzt – Stand Anfang Januar – eher wie im beginnenden Frühling – außer, dass es früh am Morgen noch dunkel ist und schon am frühen Nachmittag wieder dunkel wird. Aber die Tage werden wieder länger, und so bessert sich das von Tag zu Tag.

Zur Spring Jamboree 2023 stehen wieder Vorstandswahlen bei der EAASDC an. In diesem Heft findet ihr die Kandidaten und ihre Präsentationen, die sich bis jetzt für ein Vorstandsamt beworben haben. Auch ich habe mich erneut für das Amt des Bulletin Editors beworben. Ich hoffe, dass ich euch für eine weitere Amtsperiode die Neuigkeiten aus der EAASDC nahe bringen darf.

Auch die Tanzszene belebt sich zusehends, es erreichen mich immer mehr Zuschriften mit Veranstaltungsberichten. Gerne drucke ich noch mehr davon im Bulletin ab. Schickt mir doch bitte eure Berichte von Veranstaltungen – sei es als Veranstalter oder als Besucher.

Viele Grüße und bleibt gesund,
Michael

